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aan de raad van de gemeente Lingewaard 

 

datum :  2 juli 2020 

steller(s) :  Maarten van den Bos 

onderwerp :  Collectieve aanpak energiebesparing 

 

 

De raad van de gemeente Lingewaard, in vergadering bijeen d.d. 2 juli 2020 

gehoord de beraadslagingen 

 

overwegende dat:  

 

 Uit de jaarstukken blijkt dat de energiebesparing in huurwoningen sneller gaat dan in koopwoningen. 

Het elektriciteitsverbruik in huurwoningen daalt met 4.7 procent per jaar, in koopwoningen met 2.8 

procent per jaar. Het gasverbruik daalt in huurwoningen met 3 procent, in koopwoningen met 1.5 

procent per jaar. (Jaarstukken 2019, p. 95) 

 Dit zou verklaard kunnen worden uit de collectieve aanpak van besparing in geval van 

huurwoningen, waar corporaties investeren in bijvoorbeeld zonnepanelen en/of isolatie.  

 Het zou zinvol kunnen zijn ook voor de koopsector naar de voordelen van een dergelijke collectieve 

aanpak te kijken: in hoeverre kan de gemeente hier samenwerking faciliteren.  

 Een mogelijkheid daartoe zou zijn het samen optrekken van corporaties en particuliere eigenaren 

kunnen zijn, denk bijvoorbeeld aan de renovatieplannen in het gebied rond de Klappenburgstraat te 

Bemmel.  

 Een andere mogelijkheid daartoe zou zijn het aanmoedigen van inwoners om zich als collectief 

(straat, buurt) te melden bij de gemeente om gezamenlijk te kijken naar mogelijkheden voor 

bijvoorbeeld isolatie en/of zonnepanelen.  

 

verzoekt het college 

 

Een collectieve aanpak energiebesparing koopwoningen verder uit te werken en vervolgens aan de raad 

voor te leggen in het beleidskader energietransitie als onderdeel van de pijler besparing 

 

en gaat over tot de orde van de dag 

 

 

Maarten van den Bos, PvdA 

Léon Dekkers, D66 

Carla Claassen, SP 

Lianne Duiven, GroenLinks 

 motie (art. 13 rvo) 


